Zarząd Województwa Śląskiego

REGIONALNY PROGRAM OPERACYJNY WOJEWÓDZTWA ŚLĄSKIEGO NA LATA 2014-2020

SZCZEGÓŁOWY OPIS OSI PRIORYTETOWYCH

Załącznik nr 4 do SZOOP RPO WSL 2014-2020
Wykaz projektów zidentyfikowanych w ramach trybu pozakonkursowego

Katowice, kwiecień 2020 r.

Spis treści
Oś Priorytetowa I Nowoczesna gospodarka
Oś Priorytetowa II Cyfrowe Śląskie
Oś Priorytetowa III Konkurencyjność MŚP
Oś Priorytetowa IV Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna
Oś Priorytetowa V Ochrona środowiska i efektywne wykorzystanie
Oś Priorytetowa VII Regionalny rynek pracy
Oś Priorytetowa IX Włączenie społeczne
Oś priorytetowa X Rewitalizacja oraz infrastruktura społeczna i zdrowotna
Oś Priorytetowa XI Wzmocnienie potencjału edukacyjnego
Oś Priorytetowa XII Infrastruktura edukacyjna
Oś Priorytetowa XIII Pomoc Techniczna

Lp.	Numer działania lub poddziałania	Tytuł lub zakres projektu	Podmiot zgłaszający	Data identyfikacji	Podmiot, który będzie wnioskodawcą	Szacowana całkowita wartość projektu (PLN)	Szacowana wartość kosztów kwalifikowalnych
(PLN)	Duży projekt (T/N/ND)	Szacowany wkład UE (PLN)	Zakładane efekty projektu wyrażone wskaźnikami	Przewidywany w dniu identyfikacji termin złożenia wniosku o dofinansowanie (kwartał/ miesiąc oraz rok)	Przewidywany w dniu identyfikacji termin rozpoczęcia realizacji projektu
(kwartał/miesiąc oraz rok)	Przewidywany w dniu identyfikacji termin zakończenia realizacji projektu (kwartał/miesiąc oraz rok)	
										wskaźnik	wartość docelowa				
	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	13	14	
															
Oś Priorytetowa I Nowoczesna gospodarka	
1.		1.4.1	Sieć Regionalnych Obserwatoriów Specjalistycznych w procesie PPO w województwie śląskim (II edycja)	Samorząd Województwa Śląskiego 	22.07.2019r.	Samorząd Województwa Śląskiego 	7 000 000,00	6 582 400,00	ND	5 595 040,00	Liczba podmiotów współpracujących w Sieci Regionalnych Obserwatoriów Specjalistycznych (obligatoryjny)	1	III/2019	III/2019	II/2022	
1.											Liczba przedsiębiorstw otrzymujących wsparcie niefinansowe	30				
1.											Liczba przedsięwzięć i projektów w inteligentnych specjalizacjach	1				
1.											Liczba podmiotów kontynuujących współpracę w Sieci
Regionalnych Obserwatoriów Specjalistycznych
(obligatoryjny)	7				
2.		1.4.2	SPINplace – centrum kreatywności i coworkingu	Uniwersytet Śląski w Katowicach – uczelnia publiczna	11.10.2018	Uniwersytet Śląski w Katowicach	30 000 000,00	30 000 000,00	ND	25 500 000,00	Liczba instytucji wspierających innowacje	1	II 2019 r.	II 2019	IV/2022	
3.		1.4.2	Budowa Inkubatora Nowoczesnych Technologii	Park Naukowo-Technologiczny „Technopark Gliwice” Sp. z o.o.	20.11.2019	Park Naukowo-Technologiczny „Technopark Gliwice” Sp. z o.o.	8 123 672,49	6 599 611,78	ND	5 185 000,00	Liczba instytucji wspierających innowacje	1	I 2020 r.	I 2020	I 2022	
1.											Liczba przedsiębiorstw współpracujących z ośrodkami badawczymi	15				
1.											Liczba nowych usług uzupełniających ofertę instytucji działających w ramach ekosystemu innowacji	2				
4.		1.4.2	Akcelerator biznesowy KSSENON - budowa centrum kreatywności, innowacyjności oraz przedsiębiorczości w Żorach	Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A.	22.01.2020	Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna S.A.	62 900 000,00	62 900 000,00	ND	40 885 000,00	Liczba instytucji wspierających innowacje	1	II 2020 r.	II 2020 r.	II 2023	
1.											Liczba przedsiębiorstw współpracujących z ośrodkami badawczymi	1				
1.											Liczba nowych usług uzupełniających ofertę instytucji działających w ramach ekosystemu innowacji	3				
Oś Priorytetowa II Cyfrowe Śląskie	
5.		2.1	Śląska Cyfrowa Platforma Medyczna eCareMed - Telemedycyna i eksploracja danych medycznych	Śląski Uniwersytet Medyczny w Katowicach	23.06.2017	Śląski Uniwersytet Medyczny w Katowicach	78 868 886,00	78 868 886,00	ND	67 038 553,10	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	6	IV 2017 r.	I/2018	I/2021	
1.											Liczba podmiotów, które udostępniły on-line informacje sektora publicznego (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	6				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości co najmniej 4 – transakcja (obligatoryjny)	4				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba uruchomionych platform cyfrowych w obszarze e-zdrowia o charakterze co najmniej ponadlokalnym (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba zdigitalizowanych dokumentów zawierających informacje sektora publicznego (obligatoryjny)	6000				
1.											Liczba udostępnionych on-line dokumentów zawierających informacje sektora publicznego (obligatoryjny)	6000				
1.											Pojemność zdigitalizowanej informacji sektora publicznego (obligatoryjny)	9				
1.											Rozmiar udostępnionych online informacji sektora publicznego (obligatoryjny)	9				
6.		2.1	Włączenie usług teleonkologii Uniwersyteckiego Centrum Klinicznego do Śląskiej Cyfrowej Platformy Medycznej eCareMed	Uniwersyteckie Centrum Kliniczne im. Prof. K. Gibińskiego Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach	23.06.2017	Uniwersyteckie Centrum Kliniczne im. Prof. K. Gibińskiego Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach	Nie dotyczy	Nie dotyczy 	Nie dotyczy 	Nie dotyczy 	Nie dotyczy 	Nie dotyczy 	IV/2017	I/2018	I/2021	
7.		2.1	Włączenie telekardiologii i teleneurologii Górnośląskiego Centrum Medycznego im. Prof. L. Gieca do Śląskiej Cyfrowej Platformy Medycznej eCareMed	Samodzielny Publiczny Szpital Kliniczny Nr 7 Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach Górnośląskie Centrum Medyczne im. prof. Leszka Gieca	23.06.2017	Samodzielny Publiczny Szpital Kliniczny Nr 7 Śląskiego Uniwersytetu Medycznego w Katowicach Górnośląskie Centrum Medyczne im. prof. Leszka Gieca	Nie dotyczy 	Nie dotyczy	Nie dotyczy	Nie dotyczy	Nie dotyczy	Nie dotyczy	IV/2017	I/2018	I/2021	
8.		2.1	"eCareMed - Upowszechnienie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz wdrożenie nowoczesnych e - Usług medycznych w Szpitalu Wojewódzkim w Bielsku-Białej"	Szpital Wojewódzki w Bielsku-Białej	16.07.2019	Szpital Wojewódzki w Bielsku-Białej	9 081 000,00	9 019 500,00	Nie dotyczy	7 666 575,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
9.		2.1	eCareMed - eZdrowie w Szpitalu Specjalistycznym Nr 2 w Bytomiu	Szpital Specjalistyczny Nr 2 w Bytomiu	16.07.2019	Szpital Specjalistyczny Nr 2 w Bytomiu	9 018 930,00 	9 018 930,00	Nie dotyczy	7 666 091,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	7				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
10.		2.1	"eCareMed - rozwój cyfrowych usług medycznych w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym Nr. 4 w Bytomiu"	Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej Wojewódzki Szpital Specjalistyczny Nr 4 w Bytomiu	16.07.2019	Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej Wojewódzki Szpital Specjalistyczny Nr 4 w Bytomiu	9 425 000,00	9 425 000,00	Nie dotyczy	8 011 250,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	7				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
11.		2.1	"eCareMed - Wdrożenie e-usług w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym im. NMP w Częstochowie"	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny im. Najświętszej Maryi panny w Częstochowie	16.07.2019	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny im. Najświętszej Maryi panny w Częstochowie	9 018 680,00	9 018 680,00	Nie dotyczy	7 665 878,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	II/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
12.		2.1	eCareMed - rozwój cyfrowych usług medycznych w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny Nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju	16.07.2019	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny Nr 2 w Jastrzębiu-Zdroju	9 066 600,00	9 066 600,00	Nie dotyczy	7 706 610,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	III/2020	II/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	7				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
13.		2.1	„eCareMed – Wdrożenie kompleksowego systemu e-usług oraz elektronicznej dokumentacji medycznej w Katowickim Centrum Onkologii”	Katowickie Centrum Onkologii	16.07.2019	Katowickie Centrum Onkologii	9 266 465,25	8 643 730,08	Nie dotyczy	7 347 171,	Liczba pobrań / odtworzeni dokumentów zawierających informacje sektora publicznego	150	IV/2019	III/2020	IV/2022	
1.											Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba podmiotów, które udostępniły on- line informacje sektora publicznego	1				
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości co najmniej 4 – transakcja	9				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on – line o stopniu dojrzałości 3 – dwustronna interakcja	4				
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne	3				
1.											Liczba udostępnionych on – line dokumentów zawierających informacje sektora publicznego	3				
14.		2.1	eCareMed - elektroniczna dokumentacja medyczna oraz e-usługi w celu wsparcia procesów akredytacyjnych w SP ZOZ WSS nr 3 w Rybniku	SP ZOZ WSS nr 3 w Rybniku	16.07.2019	SP ZOZ WSS nr 3 w Rybniku	9 400 000,00	9 400 000,00	Nie dotyczy	7 990 000,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	II/2022	
1.											Liczba podmiotów, które udostępniły on-line informacje sektora publicznego (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości co najmniej 4 – transakcja (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	4				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
15.		2.1	" eCareMed - elektroniczna dokumentacja medyczna oraz e-usługi w drodze do akredytacji  Szpitala Wielospecjalistycznego w Jaworznie."	SP ZOZ Szpital Wielospecjalistyczny w Jaworznie	16.07.2019	SP ZOZ Szpital Wielospecjalistyczny w Jaworznie	8 600 000,00	8 600 000,00	Nie dotyczy	7 310 000,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów, które udostępniły on-line informacje sektora publicznego (obligatoryjny)	1				
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości co najmniej 4 – transakcja (obligatoryjny)	6				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	4				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
16.		2.1	" eCareMed - rozwój cyfrowych usług medycznych w Centrum Leczenia Oparzeń im. dr. Stanisława Sakiela w Siemianowicach Śląskich"	Centrum Leczenia Oparzeń im. dr. Stanisława Sakiela w Siemianowicach Śląskich	16.07.2019	Centrum Leczenia Oparzeń im. dr. Stanisława Sakiela w Siemianowicach Śląskich	6 071 210,00	6 071 210,00	Nie dotyczy	5 160 529,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	3				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	7				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
17.		2.1	" eCareMed - rozwój cyfrowych usług medycznych w Samodzielnym Publicznym Wojewódzkim Szpitalu Chirurgii Urazowej im. dr. Janusza Daaba w Piekarach Śląskich"	Samodzielny Publiczny Wojewódzki Szpital Chirurgii Urazowej
 im. dr. Janusza Daaba w Piekarach Śląskich	16.07.2019	Samodzielny Publiczny Wojewódzki Szpital Chirurgii Urazowej
 im. dr. Janusza Daaba w Piekarach Śląskich	5 515 000,00	5 515 000,00	Nie dotyczy	4 687 750,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	7				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
18.		2.1	" eCareMed - rozwój cyfrowych usług medycznych w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym nr 5 im. św. Barbary w Sosnowcu”	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny nr 5 im. św. Barbary w Sosnowcu	16.07.2019	Wojewódzki Szpital Specjalistyczny nr 5 im. św. Barbary w Sosnowcu	13 295 000,00	13 295 000,00	Nie dotyczy	11 300 750,00	Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne przy wykorzystaniu TIK (obligatoryjny)	1	IV/2019	I/2020	IV/2022	
1.											Liczba podmiotów udostępniających usługi wewnątrzadministracyjne (A2A)	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja (obligatoryjny)	2				
1.											Liczba udostępnionych usług wewnątrzadministracyjnych (A2A) (obligatoryjny)	4				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne (obligatoryjny)	1				
19.		2.1	Rozbudowa systemu zarządzania terenami pogórniczymi na terenie województwa śląskiego	Główny Instytut Górnictwa / Województwo Śląskie	19.10.2018	Główny Instytut Górnictwa / Województwo Śląskie	5 800 000	5 800 000	ND	4 930 000	Liczba pobrań / odtworzeń dokumentów zawierających informacje sektora publicznego	2 000	II/2019	I/2020 	IV/2022	
1.											Liczba wspartych podmiotów realizujących zadania publiczne	1				
1.											Liczba podmiotów, które udostępniły on-line informacje sektora publicznego	2				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości co najmniej 4 - transakcja	1				
1.											Liczba usług publicznych udostępnionych on-line o stopniu dojrzałości 3 - dwustronna interakcja	1				
1.											Liczba uruchomionych systemów teleinformatycznych w podmiotach wykonujących zadania publiczne	1				
1.											Liczba zdigitalizowanych dokumentów zawierających informacje sektora publicznego	10				
1.											Pojemność zdigitalizowanej informacji sektora publicznego (obligatoryjny)	20				
1.											Rozmiar udostępnionych on-line informacji sektora publicznego (obligatoryjny)	350				
20.		2.1	InfoSMOG-MED	Województwo Śląskie	19.10.2018	Województwo Śląskie	5 800 000	5 500 000	ND	4 675  000	Liczba uruchomionych platform cyfrowych informujących o zanieczyszczeniu powietrza 
o charakterze co najmniej ponadlokalnym	1	III /2019	II/ 2019 	III/2021	
Oś Priorytetowa III Konkurencyjność MŚP	
21.		3.5.1	Promocja gospodarcza regionu  oraz działania związane z tworzeniem przyjaznych warunków do inwestowania i eksportowania	Województwo Śląskie
Wydział Gospodarki i Współpracy Międzynarodowej	26.06.2019r.	Województwo Śląskie
Wydział Gospodarki i Współpracy Międzynarodowej	24 680 000,00	24 680 000,00	ND	20 978 000,00	Liczba przedsiębiorstw otrzymujących wsparcie niefinansowe	228	III/2019	III/2019	IV/2023	
1.											Liczba wspartych przedsięwzięć informacyjno-promocyjnych o charakterze międzynarodowym	52				
22.		3.5.2	Modelowanie działalności eksportowej MŚP	Fundusz Górnośląski SA	25.10.2019r.	Fundusz Górnośląski SA	24 000 000,00	24 000 000,00	ND	20 400 000,00	Liczba przedsiębiorstw otrzymujących wsparcie niefinansowe 	40	IV/2019	IV/2019	II/2023	
1.											Liczba opracowanych rozwiązań modelowych w zakresie internacjonalizacji 	2				
Oś Priorytetowa IV Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna	
23.		4.3.3	Termomodernizacja oraz zmiana systemów ogrzewania nieruchomości zlokalizowanych Śródmieściu Bytomia	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	22 326 083	22 326 083	ND	18 977 170,55	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/  grudzień 2018	I/ styczeń 2019	I/ styczeń 2023	
1.											Ilość zaoszczędzonej energii cieplnej [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba gospodarstw domowych z lepszą klasą zużycia energii  [szt.]	na podst. audytu energetycznego				
24.		4.3.3	Termomodernizacja budynków zlokalizowanych przy ul. Sądowej 1 i 2 
– siedziby Prokuratury Rejonowej w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	6 113 162,66	2 233 602,03	ND	1 898 561,73	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	III/ wrzesień 2017	II/ czerwiec 2018	IV/ grudzień 2019	
1.											Ilość zaoszczędzonej energii elektrycznej [MWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Ilość zaoszczędzonej energii cieplnej [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	1954				
25.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół Gastronomiczno - Hotelarskich 
w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	390 600	390 600	ND	332 010	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017 	III/ wrzesień 2018 	II/ czerwiec  2019 	
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	1 234				
26.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół Mechaniczno-Elektronicznych 
w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	1 356 000	1 356 000	ND	1 152 600	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017 	III/ wrzesień 2018 	II/ czerwiec 2019 	
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	11 025				
27.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 4 w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	530 000	530 000	ND	450 500	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017	III/ wrzesień 2018	II/ czerwiec 2019	
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	2 985,60				
28.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej nr 5 w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	760 000	760 000	ND	646 000	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017	III/ wrzesień 2018	II/ czerwiec 2019	
1.											Ilość zaoszczędzonej energii cieplnej [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	3 077,91				
29.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Zespołu Szkół Administracyjno-Ekonomicznych i Ogólnokształcących w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	1 054 494,12	1 054 494,12	ND	896 320	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017	III/ wrzesień 2018	II/ czerwiec 2019	
1.											Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
1.											Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	1				
1.											Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	3 784				
30.		4.3.3	Termomodernizacja budynków Zespołu Szkół Specjalnych nr 3 w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	1 283 000	1 283 000	ND	1 090 550	Stopień redukcji PM10 [t/rok]	na podst. audytu energetycznego	IV/ grudzień 2017	III/ wrzesień 2018	II/ czerwiec 2019	
										Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok	na podst. audytu energetycznego				
										Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków [szt.]	2				
										Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	3 332				
31.		4.3.3	Termomodernizacja budynku Wydziału Zdrowia Publicznego w Bytomiu przy ul. Piekarskiej 18	Miasto Bytom	30.05.2017	Śląski Uniwersytet Medyczny w Katowicach	6 041 415,17	6 041 415,17	ND	5 135 202,89	Stopień redukcji PM10 
[t/rok]	na podst. audytu energetycznego	III/ wrzesień 2017	IV/ grudzień 2017	IV/ grudzień 2018	
										Ilość zaoszczędzonej energii elektrycznej [MWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Ilość zaoszczędzonej energii cieplnej [GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Zmniejszenie zużycia energii końcowej w wyniku realizacji projektu 
[GJ/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Zmniejszenie rocznego zużycia energii pierwotnej w budynkach publicznych [kWh/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Szacowany roczny spadek emisji gazów cieplarnianych [Tony ekwiwalentu CO2/rok]	na podst. audytu energetycznego				
										Liczba wybudowanych jednostek wytwarzania energii cieplnej z OZE 
[szt.]	1				
										Dodatkowa zdolność wytwarzania energii cieplnej ze źródeł odnawialnych 
[MWt]	na podst. audytu energetycznego				
										Liczba zmodernizowanych energetycznie budynków 
[szt.]	na podst. audytu energetycznego				
										Liczba zmodernizowanych źródeł ciepła
[szt.]	1				
										Powierzchnia użytkowa budynków poddanych termomodernizacji [m2 ]	6 281,13				
Oś Priorytetowa V Ochrona środowiska i efektywne wykorzystanie	
32.		5.3.2	Renowacja zabytkowego kościoła św. Wojciecha w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Zakon Braci Mniejszych
Dom Zakonny w Bytomiu	6 429 330	6 050 000	ND	5 142 500	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	III/ sierpień 2017 	IV/ marzec 2018	IV / listopad 2020	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	9000				
33.		5.3.2	Remont budynku kościoła p.w. Świętej Trójcy w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Parafia Rzymsko-Katolicka p.w. Świętej Trójcy w Bytomiu	459 400	459 400	ND	390 490	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	III/ sierpień 2017	I/ marzec 2018	IV/ grudzień 2018	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	1000				
34.		5.3.2	Konserwacja i zachowanie  zabytkowego kościoła św. Małgorzaty 
w  Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Zgromadzenie Słowa Bożego-Misjonarze Werbiści, Dom Zakonny	2 400 000	2 400 000	ND	2 040 000	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	III/ lipiec 2017	IV/listopad 2017	IV/grudzień2018	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	1000				
35.		5.3.2	Rewaloryzacja zespołu pałacowego Thiele-Wincklerów zlokalizowanego 
w Parku Ludowym przy ul. Dzierżonia w Bytomiu-Miechowicach	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	7 396 998,26	5 428 917,64	ND	4 614 579,99	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	III/ wrzesień 2017	II/ czerwiec 2018	IV/ grudzień 2019	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	500				
36.		5.3.2	Prace renowacyjne przy kościele parafialnym p.w. Wniebowzięcia NMP 
w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Rzymskokatolicka Parafia Wniebowzięcia NMP w Bytomiu	742 000	742 000	ND	630 000	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	IV/ październik 2017	I/ marzec 2014 	IV/ listopad 2019	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	600				
37.	.	5.3.2	Prace remontowe przy kościele filialnym p.w. Ducha Św. w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Rzymskokatolicka Parafia Wniebowzięcia NMP w Bytomiu	318 400	318 400	ND	270 640	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	II/ maj 2018	I/ marzec 2019	IV/ listopad 2020	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	500				
38.		5.3.2	Renowacja zabytkowego kościoła Św. Krzyża w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Parafia Rzymsko-Katolicka p.w. Świętego Krzyża	3 400 000	3 400 000	ND	2 890 000	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	III/ wrzesień 2017	I/ marzec 2018	IV/ grudzień 2019	
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego [odwiedziny/rok]	4000				
39.		5.3.2	Renowacja budynku i pomieszczeń Młodzieżowego Domu Kultury 
Nr 1 w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	4 769 891,76	4 769 891,76	ND	4 054 408	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem [szt.]	1	II/ kwiecień 2018 	I/ marzec 2019	II/ czerwiec 2020 	
40.		5.3.3	Przeprowadzenie prac konserwatorskich, restauratorskich oraz robót budowlanych w celu zwiększenia atrakcyjności Opery Śląskiej i ochrony jej dziedzictwa kulturowego	Opera Śląska w Bytomiu	20.11.2019	Opera Śląska w Bytomiu	58 000 000,00	50 000 000,00	ND	19 046 242,00	Liczba zabytków nieruchomych objętych wsparciem	1	IV/grudzień 2019	II/czerwiec 2020	II/czerwiec 2023	
1.											Liczba instytucji kultury objętych wsparciem	1				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w
objętych wsparciem miejscach należących
do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego
oraz stanowiących atrakcje turystyczne	20 000				
41.		5.4.2	Uporządkowanie ruchu turystycznego na terenie Zespołu Przyrodniczo – Krajobrazowego Żabie Doły celem ochrony przyrody 
i bioróżnorodności oraz przystosowanie obszaru na cele edukacyjne 
i rekreacyjno - wypoczynkowe	Gmina Bytom	30.05.2017	Gmina Bytom	2 747 625	2 747 625	ND	2 335 481,25	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [os]	2500	III/ lipiec 2017 	I/ styczeń 2018	IV/ październik 2018	
1.											Powierzchnia obszarów/siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	8,17				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	2,65				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	3				
42.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Miasto Dąbrowa Górnicza	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016	Miasto Dąbrowa Górnicza	18 000 000,00	18 000 000,00	ND	15 300 000,00	Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]                             	2	II/czerwiec 2017	III/ sierpień 2017	IV/listopad 2018	
1.											Łączna powierzchnia zrekultywowanych gruntów [ha]	70				
43.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Gmina Sosnowiec	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016	Gmina Sosnowiec	41 500 000,00	20 000 000,00	ND	15 300 000,00	Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]                    	1	I/marzec 2018	III/wrzesień 2018	IV/grudzień 2020	
1.											Łączna powierzchnia zrekultywowanych gruntów [ha]	40				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
44.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Miasto Będzin	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016	Miasto Będzin	13 875 000,00	13 875 000,00	ND	11 793 750,00	Łączna powierzchnia zrekultywowanych gruntów [ha]	27,5	II/czerwiec 2017	II/ czerwiec 2018	II/czerwiec 2021	
45.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Gmina Siewierz	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016	Gmina Siewierz	15 000 000,00	12 662 600,00	ND	2 868 750,00	Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1	III/wrzesień 2017	II/czerwiec 2018	IV/grudzień 2020	
1.											Łączna powierzchnia zrekultywowanych gruntów [ha]	3				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
46.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Miasto Sławków	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016	Miasto Sławków	4 000 000,00	4 000 000,00	ND	2 868 750,00	Powierzchnia siedlisk wspartych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony  [ha] 	2	III/wrzesień 2017	IV/grudzień 2016	IV/grudzień 2018	
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]                                                                                                                                   	2				
1.											Łączna powierzchnia zrekultywowanych gruntów [ha]	5,6				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
47.		5.4.3	Zagłębiowski Park Linearny – rewitalizacja obszaru funkcjonalnego doliny rzek Przemszy i Brynicy - Gmina Psary	Miasto Dąbrowa Górnicza	21.11.2016 r. 	Gmina Psary	4 531 614,03	4 531 614,03	ND	2 868 750,00	Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1	IV/grudzień 2017	II/czerwiec 2018	IV/grudzień 2021	
48.		5.4.3	Rewitalizacja miejskich systemów nadbrzeżnych wraz z utworzeniem Centrum Edukacji Ekologicznej w mieście Bielsko-Biała - etap I	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Miasto Bielsko-Biała	18 000 000,00	14 696 366,60	ND	12 491 911,61	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	5000	II kw. 2019	III kw. 2019	III kw. 2021	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	10				
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	10				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	1				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	3				
1.											Długość odnowionych szlaków turystycznych [km]	5				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii reklamowych promujących walory turystyczne [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	100				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/rok]	1000				
49.		5.4.3	Rewitalizacja miejskich systemów nadbrzeżnych wraz z utworzeniem Centrum Edukacji Ekologicznej w mieście Bielsko-Biała - etap II	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Miasto Bielsko-Biała	14 908 000,00	12 133 919,58	ND	10 313 831,64	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	5000	III kw. 2019	I kw. 2020	IV kw. 2021	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	10				
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	10				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	1				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	2				
1.											Długość odnowionych szlaków turystycznych [km]	2				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	3
				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii reklamowych promujących walory turystyczne [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	100				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/rok]	1000				
50.		5.4.3	Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap I	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Buczkowice	13 000 000,00	13 000 000,00	ND	11 050 000,00	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	1000	II kw. 2017	II kw. 2018	II kw. 2019	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	10,99				
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	8,79				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	10,99				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	7,82				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	3				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	2				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/rok]	1000				
51.		5.4.3	Zagospodarowanie terenów przyległych do potoku Żylica wraz z budową ścieżki dydaktycznej w Gminie Buczkowice etap II	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Buczkowice	5 270 000,00	5 270 000,00	ND	4 479 500,00	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	500	II kw. 2018	II kw. 2019	II kw. 2020	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	0,21				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	0,21				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	3				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
52.		5.4.3	Utworzenie Centrum Edukacji Ekologicznej wraz z zagospodarowaniem potoku Czechowickiego	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Czechowice-Dziedzice	16 623 623,86	16 623 623,86	ND	14 130 080,28	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	1000	II kw. 2017	IV kw. 2017	IV kw. 2019	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	5				
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	5				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	0,6				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/rok]	1000				
53.		5.4.3	Doposażenie Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Jaworzu	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Jaworze	385 000,00	385 000,00	ND	325 953,41	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	1000	II kw. 2018	III kw. 2018	II kw. 2019	
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
54.		5.4.3	Zagospodarowanie cieków wodnych w Gminie Porąbka 	Miasto Bielsko – Biała	29.12.2016 r.	Gmina Porąbka	3 500 000,00	3 500 000,00	ND	2 975 000,00	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	5	III kw. 2017 	I kw. 2018	III kw. 2018	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	5				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	26,89 				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii reklamowych promujących walory turystyczne [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/wyposażenia [szt.]	37				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	4				
1.											Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [os.]	1500 				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/ rok]	500				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
55.		5.4.3	Rewitalizacja przestrzeni nadbrzeżnej potoku Białka w Bystrej 	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Wilkowice	4 600 000,00	4 550 000,00	ND	3 806 080,68	Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	200	IV kw. 2018	I kw. 2019	III kw. 2020	
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	3				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	2				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
56.		5.4.3	Ochrona obszarów nadwodnych poprzez wykorzystanie lokalnych zasobów przyrodniczych wraz z kampanią informacyjno-edukacyjną w gminie Skoczów	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Skoczów	4 362 957,70	4 362 957,70	ND	3 708 514,00	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	1	III kw. 2018	I kw. 2019	III kw. 2020	
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	1				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
57.		5.4.3	Poprawa stanu środowiska naturalnego w zdegradowanej dzielnicy Jaszowiec w Ustroniu	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Ustroń	3 500 000,00	2 600 000,00	ND	2 200 228,00	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	2	II kwartał 2018	IV kwartał 2018	II kwartał 2020	
1.											 Długość odnowionych szlaków turystycznych [km]	8				
1.											Długość utworzonych  szlaków turystycznych [km]	20				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii reklamowych promujących walory turystyczne [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
58.		5.4.3	Uporządkowanie terenu w okolicy rzeki Wisły - odtworzenie i skomunikowanie zasobów przyrodniczych	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Ustroń	4 700 000,00	3 700 000,00	ND	3 145 000,00	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	2	II kwartał 2018	IV kwartał 2018	II kwartał 2020	
1.											 Długość odnowionych szlaków turystycznych [km]	8				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	20				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii reklamowych promujących walory turystyczne [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
59.		5.4.3	Budowa kompleksu edukacyjno-ekologicznego w Gminie Wisła	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Wisła	11 254 000,00	5 975 812,49	ND	5 079 440,62	Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1	II kw. 2017	III kw. 2017	IV kw. 2018	
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	3				
1.											Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	2000				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	200				
60.		5.4.3	Zagospodarowanie brzegów potoku Łękawka poprzez rewitalizację obszaru na terenie Gminy Gilowice	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Gilowice	800 000,00	800 000,00	ND	675 712,19	Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	0,4	IV kw. 2017	II kw. 2018	II kw. 2019	
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	0,8				
61.		5.4.3	Rewitalizacja terenów nadbrzeżnych potoku Kocierzanka w Gminie Łękawica	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Łękawica	1 046 761	1 046 761	ND	889 746,37	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	0,02	III kw. 2017	II kw.2018	III kw. 2018	
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
62.		5.4.3	Wykorzystanie zasobów przyrodniczych Jeziora Żywieckiego w Zarzeczu oraz brzegów rzeki Żylicy w Łodygowicach i Zarzeczu na cele edukacyjne i rekreacyjne	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Łodygowice	3 800 000,00	3 800 000,00	ND	2 532 522,39	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	1	II kw. 2017	IV kw. 2017	III kw. 2018	
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	1,5				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
63.		5.4.3	Ochrona różnorodności biologicznej poprzez zagospodarowanie brzegów rzeki Soły w miejscowości Wieprz	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Radziechowy-Wieprz	1 707 210,32	1 707 211,32	ND	1 451 128,77	Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	1,5	IV kw. 2018	I kw. 2019	IV kw. 2019	
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	0,3				
64.		5.4.3	Zagospodarowanie doliny potoku Bystra i Ujsoły	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Ujsoły	615 394,83	615 394,83	ND	523 085,20	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	1	IV kw. 2017	II kw. 2018	III kw. 2018	
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	2				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	1,9 km				
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	1				
65.		5.4.3	Zagospodarowanie brzegów rzeki Soły oraz potoku Żabniczka trasami przyrodniczo-ekologiczno-dydaktycznymi	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Gmina Węgierska Górka	1 986 469,32	1 986 469,32	ND	1 688 498,92	Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	0,5	II kw. 2017	III kw. 2017	III kw. 2018	
1.											Liczba siedlisk/ zbiorowisk roślinnych objętych projektem [szt.]	2				
66.		5.4.3	Zagospodarowanie brzegów rzeki Koszarawy na odcinku od mostu kolejowego do mostu trzebińskiego wraz z terenami przyległymi wzdłuż Soły i Jeziora Żywieckiego	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Miasto Żywiec	4 248 125,64	4 248 125,64	ND	3 610 906,80	Łączna pow. zrekultywowanych gruntów (ha)	1,49	III kw. 2017	I kw. 2018	III kw. 2018	
1.											Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1				
1.											Pow. siedlisk wspieranych w celu uzyskania lepszego statusu ochrony (ha)	6				
1.											Liczba wspartych form ochrony przyrody [szt.]	1				
1.											Liczba przeprowadzonych kampanii informacyjno-edukacyjnych związanych z edukacją ekologiczną [szt.]	1				
1.											Liczba zakupionego sprzętu/ wyposażenia [szt.]	2				
1.											Wzrost oczekiwanej liczby odwiedzin w objętych wsparciem miejscach należących do dziedzictwa kulturalnego i naturalnego oraz stanowiących atrakcje turystyczne [odwiedziny/rok]	3 300				
1.											Zasięg zrealizowanych przedsięwzięć edukacyjno-promocyjnych oraz informacyjnych [osoby]	4 000 000				
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	6				
67.		5.4.3	Centrum Edukacji Ekologicznej "Arka"	Miasto Bielsko – Biała	21.11.2016 r.	Powiat Żywiecki	4 399 220,07	4 399 220,07	ND	3 739 337,06	Liczba ośrodków prowadzących działalność w zakresie edukacji ekologicznej objętych wsparciem [szt.]	1	I kw. 2018	IV kwartał 2018	II kwartał 2020	
1.											Łączna pow. zrekultywowanych gruntów [ha]	2				
1.											Długość utworzonych szlaków turystycznych [km]	1				
1.											Pow. obszarów/ siedlisk, dla których zatrzymano proces utraty bioróżnorodności biologicznej lub odtworzono i wzbogacono zasoby przyrody [ha]	7				
Oś Priorytetowa VII Regionalny rynek pracy	
68.		7.1.4	Poprawa zdolności do zatrudnienia osób poszukujących pracy i pozostających bez zatrudnienia - projekty pozakonkursowe EURES 	Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach	01.04.2015	Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach	917 000,50	917 000,50	ND	779 450,43	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie	64	IV kwartał 2015	 I kwartał 2016	IV kwartał 2016	
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	25				
69.		7.1.4 (2016)	Poprawa zdolności do zatrudnienia osób poszukujących pracy i pozostających bez zatrudnienia - projekty pozakonkursowe EURES 	Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach	18.07.2016	Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach	  2 506 300	2 506 300	ND	  2 130 355 	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie	145	IV kwartał 2016	01.03.2017	29.02.2020	
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	55				
70.		7.2	Wzrost aktywności zawodowej osób pozostających bez zatrudnienia	WUP Katowice	25.09.2014 (Zgodnie z Kontraktem Terytorialnym dla Województwa Śląskiego z późniejszymi zmianami)	Powiatowe urzędy pracy z terenu województwa
śląskiego	66 907 746,87	66 907 746,87	ND	56 871 584,84	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie.	3 898	II kwartał 2015	II kwartał 2015	II  kwartał 2016	
1.											Liczba osób długotrwale bezrobotnych objętych wsparciem	2 183				
1.											Liczba osób z niepełnosprawnościami objętych wsparciem w programie	114				
1.											Liczba osób w wieku 50 lat i więcej objętych wsparciem w programie	845				
1.											Liczba osób o niskich kwalifikacjach objętych wsparciem w programie	3611				
1.											Liczba osób, które otrzymały bezzwrotne środki na podjęcie działalności gospodarczej w programie	489				
1.											Liczba osób pracujących, łącznie z prowadzącymi działalność na własny rachunek, po opuszczeniu programu	2495				
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	1500				
1.											Liczba utworzonych miejsc pracy w ramach udzielonych
 z EFS środków na podjęcie działalności gospodarczej	494				
71.		7.2 (2016 r.)	Wzrost aktywności zawodowej osób pozostających bez zatrudnienia	WUP Katowice	25.09.2014 (Zgodnie z Kontraktem Terytorialnym dla Województwa Śląskiego z późniejszymi zmianami)	Powiatowe urzędy pracy
z terenu województwa
śląskiego	63 042 693 	63 042 693 	ND	53 586 289,05	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie.	3 673	I kwartał 2016 r.	I kwartał 2016 r.	IV kwartał 2016 r.	
1.											Liczba osób długotrwale bezrobotnych objętych wsparciem	2 057				
1.											Liczba osób z niepełnosprawnościami objętych wsparciem w programie	108				
1.											Liczba osób w wieku 50 lat i więcej objętych wsparciem w programie	797				
1.											Liczba osób o niskich kwalifikacjach objętych wsparciem w programie	3 402				
1.											Liczba osób, które otrzymały bezzwrotne środki na podjęcie działalności gospodarczej w programie	461				
1.											Liczba osób pracujących, łącznie z prowadzącymi działalność na własny rachunek, po opuszczeniu programu	2 351				
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	1 413				
1.											Liczba utworzonych miejsc pracy w ramach udzielonych
 z EFS środków na podjęcie działalności gospodarczej	466				
72.		7.2 (2017 i 2018) 	Wzrost aktywności zawodowej osób pozostających bez zatrudnienia	WUP Katowice	25.09.2014 (Zgodnie z Kontraktem Terytorialnym dla Województwa Śląskiego z późniejszymi zmianami)	Powiatowe urzędy pracy
z terenu województwa
śląskiego	145 193 525,40	145 193 525,40	ND	123 414 496,59	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie.	8 459	I kwartał 2017 r.	I kwartał 2017 r.	IV kwartał 2018 r.	
1.											Liczba osób długotrwale bezrobotnych objętych wsparciem	4 737				
1.											Liczba osób z niepełnosprawnościami objętych wsparciem w programie	248				
1.											Liczba osób w wieku 50 lat i więcej objętych wsparciem w programie	1 834				
1.											Liczba osób o niskich kwalifikacjach objętych wsparciem w programie	7 835				
1.											Liczba osób, które otrzymały bezzwrotne środki na podjęcie działalności gospodarczej w programie	1 062				
1.											Liczba osób pracujących, łącznie z prowadzącymi działalność na własny rachunek, po opuszczeniu programu	5 414				
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	3 255				
1.											Liczba utworzonych miejsc pracy w ramach udzielonych
 z EFS środków na podjęcie działalności gospodarczej	1 073				
73.		7.2 (2019 i 2020) 	Wzrost aktywności zawodowej osób pozostających bez zatrudnienia	WUP Katowice	25.09.2014 (Zgodnie z Kontraktem Terytorialnym dla Województwa Śląskiego z późniejszymi zmianami)	Powiatowe urzędy pracy z terenu województwa
śląskiego	145 374 684,00	145 374 684,00	ND	123 568 481,40	Liczba osób bezrobotnych (łącznie z długotrwale bezrobotnymi) objętych wsparciem w programie.	8 469	I kwartał 2019 r.	I kwartał 2019 r.	IV kwartał 2020 r.	
1.											Liczba osób długotrwale bezrobotnych objętych wsparciem	4 743				
1.											Liczba osób z niepełnosprawnościami objętych wsparciem w programie	249				
1.											Liczba osób w wieku 50 lat i więcej objętych wsparciem w programie	1 837				
1.											Liczba osób o niskich kwalifikacjach objętych wsparciem w programie	7 845				
1.											Liczba osób, które otrzymały bezzwrotne środki na podjęcie działalności gospodarczej w programie	1 063				
1.											Liczba osób pracujących, łącznie z prowadzącymi działalność na własny rachunek, po opuszczeniu programu	5 420				
1.											Liczba osób, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	3 259				
1.											Liczba utworzonych miejsc pracy w ramach udzielonych
 z EFS środków na podjęcie działalności gospodarczej	1 074				
Oś Priorytetowa IX Włączenie społeczne	
74.		9.1.6	Programy aktywnej integracji osób i grup zagrożonych wykluczeniem społecznym – tryb pozakonkursowy	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	05.03.2015	powiatowe centra pomocy rodzinie oraz ośrodki pomocy społecznej z miast na prawach powiatu, o których mowa w art. 112 ust. 1 oraz 2 ustawy o pomocy społecznej.

Wykaz podmiotów uprawnionych do ubiegania się o dofinansowanie zgodnie z Uchwałą Zarządu Województwa Śląskiego  nr 998/43/V/2015 z dnia 16.06.2015 r.	123 867 000,00	123 867 000,00	ND	105 286 950,00	Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym objętych wsparciem w programie	6 077	20.07-14.08.2015	III kwartał 2015	31.12.2017	
1.											Liczba osób z niepełnosprawnościami objętych wsparciem w programie	603				
1.											Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym, które uzyskały kwalifikacje po opuszczeniu programu	2 136				
1.											Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym poszukujących pracy po opuszczeniu programu	1 453				
1.											Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym pracujących po opuszczeniu programu (łącznie z pracującymi na własny rachunek)	1 042				
75.		9.2.7	Wdrażanie działań i procedur w zakresie adopcji w województwie śląskim	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	12.02.2015	Samorząd Województwa Śląskiego/ Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego	4 800 000	4 800 000	ND	4 080 000	Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym objętych usługami społecznymi świadczonymi w interesie ogólnym w programie	246	II kwartał 2015	III kwartał 2015	IV kwartał 2017	
1.											Liczba wspartych w programie miejsc świadczenia usług społecznych istniejących po zakończeniu projektu	9				
76.		9.2.7	W stronę rodziny- wsparcie usług adopcyjnych	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	26.07.2018	Samorząd Województwa Śląskiego/ Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego	4 650 000,00	4 650 000,00	ND	3 952 500,00	Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym objętych usługami społecznymi świadczonymi w interesie ogólnym w programie	300 

I.2019-XII.2021

15

I.2019-XII.2021
	IV kwartał 2018	I kwartał 2019	IV kwartał 2021	
1.											Liczba wspartych w programie miejsc świadczenia usług społecznych istniejących po zakończeniu projektu					
77.		9.2.7	W stronę rodziny - wsparcie usług adopcyjnych	Samorząd Województwa Śląskiego	15.01.2019	Samorząd Województwa Śląskiego – Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego	4 650 000,00	4 650 000,00	ND	3 952 500,00	Liczba osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym objętych usługami społecznymi świadczonymi w interesie ogólnym w programie	350	I kwartał 2019	I kwartał 2019	IV kwartał 2021	
1.											Liczba wspartych w programie miejsc świadczenia usług społecznych istniejących po zakończeniu projektu	9				
78.		9.3.2	Koordynacja rozwoju ekonomii społecznej w regionie	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	09.02.2015	Samorząd Województwa Śląskiego/ Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego	1 482 320	1 482 320	ND	1 259 972	Liczba opracowanych pakietów rekomendacji dotyczących obszaru ekonomii społecznej	2	III kwartał 2015	III kwartał 2015	IV kwartał 2017	
1.											Liczba pakietów rekomendacji dotyczących obszaru ekonomii społecznej, które zostały wdrożone  na poziomie minimum 60%	1				
79.		9.3.2	Współpraca się opłaca - koordynacja rozwoju ekonomii społecznej w województwie śląskim	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	06.07.2017	Samorząd Województwa Śląskiego/ Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej Województwa Śląskiego	2 160 000	2 160 000	ND	1 836 000	Liczba opracowanych pakietów rekomendacji dotyczących obszaru ekonomii społecznej	3	IV kwartał 2017	I kwartał 2018	IV kwartał 2020	
1.											Liczba inicjatyw dotyczących rozwoju ekonomii społecznej sfinansowanych ze środków EFS	15				
1.											Liczba pakietów rekomendacji dotyczących obszaru ekonomii społecznej, które zostały wdrożone  na poziomie minimum 60%	2				
Oś priorytetowa X Rewitalizacja oraz infrastruktura społeczna i zdrowotna	
80.		10.2.3	Program Terapii dla Młodzieży	Miasto Bytom	30.05.2017 	Miasto Bytom	1 043 961	1 043 961	ND	887 366,85	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	3500	III/ lipiec 2017	I/ marzec 2018	IV/ grudzień 2018	
1.											Liczba wybudowanych/ przebudowanych/ wyremontowanych objętych innymi robotami budowlanymi obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno – zawodowej [szt.]	1				
81.		10.2.3	Uruchomienie mieszkań chronionych z zapleczem treningowym dla mieszkańców DPS dla Dorosłych oraz osób przewlekle psychicznie chorych mieszkańców miasta Bytom	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	2 500 000	2 500 000	ND	2 125 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	14	III/ lipiec 2017	I/ styczeń 2018	IV/ grudzień 2018	
1.											Liczba wybudowanych/przebudowanych/wyremontowanych objętych innymi robotami budowlanymi obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społecznozawodowej [szt.]	1				
1.											Liczba nowo utworzonych mieszkań w istniejących budynkach [szt.]	1				
82.		10.2.3	Przebudowa i adaptacja budynku przy ulicy Karola Miarki 10 na potrzeby Centrum Integracji Społecznej	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	6 000 000	6 000 000	ND	5 100 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	250	III/ lipiec 2017	I/ marzec 2018	I/ marzec 2019	
1.											Liczba wybudowanych /przebudowanych/ wyremontowanych/ objętych innymi robotami budowlanymi obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno – zawodowej [szt.]	1				
83.		10.2.3	Utworzenie Centrum Usług Społecznych oraz lokali socjalnych, wspomaganych i chronionych  w Bytomiu (Śródmieście i Rozbark)	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	16 000 000	16 000 000	ND	13 600 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	450	IV/ grudzień 2017 	IV/ listopad 2017	III/ wrzesień 2020	
1.											Liczba wybudowanych/przebudowanych/wyremontowanych/objętych innymi robotami budowlanymi obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno-zawodowej [szt.]	2				
1.											Liczba nowo utworzonych mieszkań w istniejących budynkach [szt.]	72				
84.		10.2.3	Zmiana sposobu użytkowania zdegradowanego budynku przy ul. Batorego 2 w Bytomiu z przeznaczeniem na dom dla seniorów oraz osób z częściową niepełnosprawnością	Centrala Obrotu Towarami Masowymi DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek 	22.01.2020	Centrala Obrotu Towarami Masowymi DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek	3 920 000,00	3 920 000,00	ND	3 330 933	Liczba wspartych obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno-zawodowej [szt.]	1	II/czerwiec 2020	II/czerwiec 2020	IV/grudzień 2022	
85.		10.2.3	Rozwój mieszkalnictwa socjalnego w Bytomiu – podobszar 8 Bobrek	Miasto Bytom	22.01.2020	Miasto Bytom	9 500 000,00	9 500 000,00	ND	8 075 000	Liczba nowo utworzonych mieszkań w istniejących budynkach [szt.]	54	IV/grudzień 2020	I/styczeń 2021	IV/grudzień 2022	
86.		10.2.3	Nowoczesny przykład mieszkalnictwa na przykładzie Domu dla Seniora w Bytomiu przy ul. Czarnieckiego 4	NWR Silesia Aleksander Słota	22.01.2020	NWR Silesia Aleksander Słota	1 580 000,00	1 200 000,00	ND	1 020 000	Liczba wspartych obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno-zawodowej [szt.]	1	IV/październik 2020	IV listopad 2020	IV/grudzień 2022	
87.		10.2.3	Nowoczesny model mieszkalnictwa wspomaganego w Bytomiu - Korfantego 10	TSL Silesia Sp. z o.o.	22.01.2020	TSL Silesia Sp. z o.o.	2 720 000,00	2 20 0000,00	ND	1 870 000	Liczba wspartych obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno-zawodowej [szt.]	1	IV/ listopad2020	IV/ grudzień 2020	IV/grudzień 2022	
88.		10.2.3	Adaptacja przyparafialnego budynku na potrzeby utworzenia Klubu Seniora w Gminie Bytom	Rzymsko-Katolicka Parafia Świętej Rodziny w Bytomiu Bobrku	22.01.2020	Rzymsko-Katolicka Parafia Świętej Rodziny w Bytomiu Bobrku	1 800 000,00	1 800 000,00	ND	1 530 000	Liczba wspartych obiektów, w których realizowane są usługi aktywizacji społeczno-zawodowej [szt.]	1	I/marzec 2020	II/czerwiec 2020	I/marzec 2021	
89.		10.3.4	Rewitalizacja podobszarów 10, 11, 12, 13 – Bytom Śródmieście, Rozbark	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	20 056 237,23	18 837 637,23	ND	16 010 927,25	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	308	IV/ grudzień 2017 	III/ wrzesień 2017	II/ czerwiec 2021	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	1,22				
1.											Ludność mieszkająca na obszarach objętych zintegrowanymi strategiami rozwoju obszarów miejskich [os]	41175				
90.		10.3.4	Stworzenie przyjemnych i bezpiecznych przestrzeni dla mieszkańców Rozbarku	Gmina Bytom	30.05.2017	Gmina Bytom	12 000 000	12 000 000	ND	10 200 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	500	III/ lipiec 2017 	I/ styczeń 2018 	IV/ październik 2018r	
1.											Powierzchnia obszaru objętego rewitalizacją [ha]	6,38				
1.											Liczba wspartych obiektów infrastruktury zlokalizowanych na rewitalizowanych obszarach [szt.]	5				
91.		10.3.4	Rewitalizacja społeczna poprzez kulturę kościoła Św. Jacka w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Parafia Rzymsko-Katolicka Św. Jacka	8 400 000	8 400 000	ND	7 140 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	22 000	III/ lipiec 2017 	I/ styczeń 2017	IV/ grudzień 2019	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,09 ha				
1.											Liczba wspartych obiektów infrastruktury zlokalizowanych na rewitalizowanych obszarach [szt.]	1 				
92.		10.3.4	Rewitalizacja gmachu Bytomskiego Centrum Kultury III etap	Miasto Bytom	30.05.2017	Bytomskie Centrum Kultury	8 000 000	8 000 000	ND	6 800 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	40 000	III/ lipiec 2017 	I/luty 2018	IV/ grudzień 2018	
1.											Liczba wspartych obiektów infrastruktury zlokalizowanych na rewitalizowanych obszarach [szt.]	1				
93.		10.3.4	Modernizacja obiektu UL na cele działalności społecznej
bytomskich harcerzy	Miasto Bytom	30.05.2017	Związek Harcerstwa Polskiego	1 250 000	1 250 000	ND	1 062 500	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	200	IV/ październik 2017 	I/ styczeń 2018 	IV/ grudzień 2018	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	828				
1.											Liczba wspartych obiektów infrastruktury lokalizowanych na rewitalizowanych obszarach [szt.]	1				
1.											Ludność mieszkająca na obszarach objętych zintegrowanymi strategiami rozwoju obszarów miejskich [os]	45991				
94.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 19 – Bytom zabytkowe osiedle Kolonia Zgorzelec	Miasto Bytom	30.05.2017	Miasto Bytom	29 064 000	28 000 000	ND	23 800 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	108	II/ czerwiec 2018	III/ wrzesień 2018	II/ czerwiec 2021	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	1,27				
1.											Ludność mieszkająca na obszarach objętych zintegrowanymi strategiami rozwoju obszarów miejskich [os]	152				
95.		10.3.4	Rewitalizacja starego domu katechetycznego przy ul. ks. Koziołka 3 w Bytomiu	Miasto Bytom	30.05.2017	Rzymskokatolicka Parafia Wniebowzięcia NMP w Bytomiu	175 000	175 000	ND	148 750	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	240	II/ maj 2018	I/ marzec 2019	IV/ listopad 2020	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,44				
1.											Liczba wspartych obiektów infrastruktury zlokalizowanych na rewitalizowanych obszarach [szt.]	1				
1.											Ludność mieszkająca na obszarach objętych zintegrowanymi strategiami rozwoju obszarów miejskich [os]	240
				
96.		10.3.4	Rewitalizacja osiedla robotniczego w Radzionkowie przy ul. Kużaja – w zakresie przebudowy budynków mieszkalnych wraz z udrożnieniem infrastruktury komunikacyjno – społecznej	Gmina Radzionków	30.05.2017	Gmina Radzionków	15 735 208,02	15 662 447,06	ND	10 625 000	Liczba osób korzystających ze wspartej infrastruktury [os]	159	IV/ listopad 2017	I/ marzec 2018	IV/ grudzień 2020	
1.											Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	8				
97.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 8 w Bytomiu - w tym przestrzeni Nowej Kolonii Robotniczej w dzielnicy Bobrek	Miasto Bytom	22.01.2020	Miasto Bytom	5 500 000,00	5 500 000,00	ND	4 675 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	2,94	IV/grudzień 2020	I/styczeń 2021	IV/grudzień 2022	
98.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 19 – zabytkowe osiedle Kolonia Zgorzelec (etap II)	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o	22.01.2020	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o	5 630 000,00	5 630 000,00	ND	4 787 200	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,68	II/czerwiec 2020	I/luty 2021	IV/grudzień 2022	
99.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 10 w Bytomiu - kwartał ulic: Głęboka, Matejki, Katowicka	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	22.01.2020	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	6 220 000.00	5 800 000,00	ND	4 930 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,44	III/lipiec 2020	I/luty 2021	IV/grudzień 2022	
100.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 10 w Bytomiu - okolice ulicy Dworcowej i Rynku	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	22.01.2020	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	20 470 000,00	18 060 000,00	ND	15 352 657	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	1,54 	III/wrzesień 2020	I/marzec 2021	IV/grudzień 2022	
101.		10.3.4	Rewitalizacja podobszaru 13 w Bytomiu - okolice ulicy Mickiewicza	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	22.01.2020	Zakład Budynków Miejskich Sp. z o.o.	7 220 000,00	7 220 000,00	ND	6 139 168	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha] 	1,17	III/wrzesień 2020	I/marzec 2021	IV/grudzień 2022	
102.		10.3.4	Rewitalizacja przestrzeni publicznych na terenie Rozbarku i Śródmieścia w Bytomia	Parafia Rzymsko-Katolicka św. Jacka w Bytomiu	22.01.2020	Parafia Rzymsko-Katolicka św. Jacka w Bytomiu	15 000 000,00	15 000 000,00	ND	12 750 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	1,2 	II/kwiecień 2020	III/październik 2020	IV/grudzień 2022	
103.		10.3.4	Uratowanie przed rozbiórką i rewitalizacja dawnej kopalni „Rozbark” wpisanej do rejestru zabytków nieruchomych województwa śląskiego poprzez utworzenie unikatowego w skali kraju centrum sportów wspinaczkowych i siłowych w Bytomiu przy ul. Chorzowskiej – Etap 2a	Klub Sportowy Skarpa Bytom	22.01.2020	Klub Sportowy Skarpa Bytom	1 230 000,00	1 000 000,00 	ND	850 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,137	II/kwiecień 2020	II/kwiecień 2020	II/czerwiec 2021	
104.		10.3.4	Uratowanie przed rozbiórką i rewitalizacja dawnej kopalni „Rozbark” wpisanej do rejestru zabytków nieruchomych województwa śląskiego poprzez utworzenie unikatowego w skali kraju centrum sportów wspinaczkowych i siłowych w Bytomiu przy ul. Chorzowskiej – Etap 2b	Klub Sportowy Skarpa Bytom	22.01.2020	Klub Sportowy Skarpa Bytom	7 200 000,00	5 850 000,00	ND	4 472 500	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	1,574	II/kwiecień/2020	II/kwiecień 2020	II/czerwiec 2021	
105.		10.3.4	Zagospodarowanie przestrzeni miejskich Śródmieścia Bytomia na cele społeczno-integracyjne (Kwietniewskiego 11 - 15)	KBP BWI Polska Sp. z o.o. Sp. Komandytowa	22.01.2020	KBP BWI Polska Sp. z o.o. Sp. Komandytowa	7 380 000,00	6 000 000,00	ND	5 100 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,178	IV/ grudzień2020	I/styczeń 2021	II/ czerwiec 2022	
106.		10.3.4	Stworzenie przyjemnych i bezpiecznych przestrzeni dla mieszkańców Bytomia – etap II	Miasto Bytom	22.01.2020	Miasto Bytom	6 130 000,00	6 130 000,00	ND	5 212 500	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	16,93	IV/grudzień 2020	I/styczeń 2021	IV/grudzień 2022	
107.		10.3.4	Bezpieczna i przyjazna przestrzeń dla mieszkańców Śródmieścia Bytomia (Wrocławska, Kolejowa, Batorego)	Centrala Obrotu Towarami Masowymi  DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek 	22.01.2020	Centrala Obrotu Towarami Masowymi DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek	860 000,00	700 000,00	ND	595 000	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,772	II/czerwiec 2020	II/czerwiec 2020	IV/grudzień 2022	
108.		10.3.4	Zmiana sposobu użytkowania budynków przy ul. Wrocławskiej 6 oraz 6 A w Bytomiu z przeznaczeniem na żłobek i przedszkole	Centrala Obrotu Towarami Masowymi DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek 	22.01.2020	Centrala Obrotu Towarami Masowymi DAW - BYTOM Tadeusz Bieniek	3 820 000,00	3 820 000,00	ND	3 247 218	Powierzchnia obszarów objętych rewitalizacją [ha]	0,207	II/kwiecień 2020	II kwiecień 2020	IV/grudzień 2022	
Oś Priorytetowa XI Wzmocnienie potencjału edukacyjnego	
109.		11.1.5	Wsparcie stypendialne młodzieży gimnazjalnej i ponadgimnazjalnej, uzdolnionej w zakresie przedmiotów matematycznych, przyrodniczych, informatycznych lub języków obcych poprzez stypendia naukowe dla uczniów gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych.	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	02.04.2015	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	4 000 000	4 000 000	ND	3 400 000	Liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych w programie	500	15.06.2015	01.07.2015	31.08.2016	
1.											Liczba uczniów, którzy nabyli kompetencje kluczowe po opuszczeniu programu	325				
110.		11.1.5	Wsparcie stypendialne młodzieży gimnazjalnej i ponadgimnazjalnej, uzdolnionej w zakresie przedmiotów matematycznych, przyrodniczych, informatycznych lub języków obcych poprzez stypendia naukowe dla uczniów gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych.	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	20.10.2015	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	4 400 000,00	4 400 000,00	ND	3 740 000,00	Liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych w programie	600	22.02.2016	01.08.2016	31.07.2017	
1.											Liczba uczniów, którzy nabyli kompetencje kluczowe po opuszczeniu programu	390				
111.		11.1.5	Wsparcie młodzieży uzdolnionej w zakresie przedmiotów przyrodniczych, informatycznych, języków obcych nowożytnych, matematyki lub przedsiębiorczości (z wyłączeniem dzieci w wieku przedszkolnym) poprzez stypendia naukowe dla uczniów gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych.	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	07.11.2016	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	4 700 000,00	4 700 000,00	ND	3 995 000,00	Produktu – liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych w programie	600	marzec 2017	01.06.2017	31.07.2018	
1.											Rezultatu – liczba uczniów, którzy nabyli kompetencje kluczowe po opuszczeniu programu	390				
112.		11.1.5	Śląskie. Inwestujemy w talenty - IV edycja	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	06.11.2017	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	5 100 000,00	5 100 000,00	ND	4 335 000,00	Produktu – liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych w programie	625	Kwiecień 2018	01.08.2018	31.07.2019	
1.											Produktu - liczba    uczniów    objętych wsparciem    stypendialnym    w programie	625				
1.											Rezultatu – liczba uczniów, którzy nabyli kompetencje kluczowe po opuszczeniu programu	406				
113.		11.1.5	Śląskie. Inwestujemy w talenty - V edycja	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	16.07.2018	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	5 100 000,00	5 100 000,00	ND	4 335 000,00	Produktu – liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych lub umiejętności uniwersalnych niezbędnych na rynku pracy w programie	625	II kwartał 2019	III kwartał 2019	IV kwartał 2020	
1.											Produktu - liczba    uczniów    objętych wsparciem    stypendialnym    w programie	625				
1.											Rezultatu – liczba uczniów, którzy nabyli kompetencje kluczowe lub umiejętności uniwersalne niezbędne na rynku pracy po opuszczeniu programu	406				
114.		11.1.5	Śląskie. Inwestujemy w talenty - VI edycja	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	17.03.2020	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	9 200 000,00	9 200 000,00	ND	7 820 000,00	Produktu	888	II kwartał 2020	III kwartał 2020	IV kwartał 2022	
1.											Rezultatu	758				
115.		11.2.3	„Śląskie. Zawodowcy”	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	13.09.2018 r.	Samorząd Województwa Śląskiego/Wydział EFS	20 000 000,00	20 000 000,00	ND	17 000 000,00	Liczba nauczycieli kształcenia zawodowego oraz instruktorów praktycznej nauki zawodu, którzy uzyskali kwalifikacje lub nabyli kompetencje po opuszczeniu programu	17	II kwartał 2019	III kwartał 2019	IV kwartał 2022	
1.											Liczba uczniów szkół i placówek kształcenia zawodowego uczestniczących w stażach i praktykach u pracodawcy	371				
1.											Liczba nauczycieli kształcenia zawodowego oraz Instruktorów praktycznej nauki zawodu objętych wsparciem w programie	21				
1.											Liczba uczniów objętych wsparciem w zakresie rozwijania kompetencji kluczowych lub umiejętności uniwersalnych niezbędnych na rynku pracy po opuszczeniu programu	73				
Oś Priorytetowa XII Infrastruktura edukacyjna	
116.		12.3	Planetarium – Śląski Park Nauki Modernizacja i rozbudowa Planetarium Śląskiego	Województwo Śląskie	17.03.2016r.	Województwo śląskie	99 000 000	98 000 000	ND	83 000 000	Liczba wspartych instytucji popularyzujących naukę i innowacje	1	II kwartał 2017	III kwartał 2015	IV kwartał 2020	
1.											Liczba osób odwiedzających Planetarium Śląskie ze zorganizowanych grup uczniowskich i przedszkolnych (obligatoryjny). 	156 000				
1.											Liczba osób indywidualnie odwiedzających Planetarium Śląskie	84 000				
1.											Liczba osób odwiedzających Planetarium Śląskie	240 000				
1.											Liczba osób objętych działaniami instytucji popularyzujących naukę i innowacje	240 000				
Oś Priorytetowa XIII Pomoc Techniczna	
117.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Województwo Śląskie – Wydział Rozwoju Regionalnego	08.09.2014	Województwo Śląskie – Wydział Rozwoju Regionalnego	-	-	-	6 216 766	-
	-	-	-	-	
118.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego	08.09.2014	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego	-	-	-	4 369 085	-
	-	-	-	-	
119.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Społecznego	08.09.2014	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Społecznego	-	-	-	11 462 590	-
	-	-	-	-	
120.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	08.09.2014	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	-	-	-	2 125 000	-
	-	-	-	-	
121.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	08.09.2014	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	-	-	-	5 016 059	-
	-	-	-	-	
122.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	08.09.2014	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	-	-	-	269 150	-
	-	-	-	-	
123.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Instytucja Pośrednicząca RIT –Gmina-Miasto Częstochowa	08.09.2014	Instytucja Pośrednicząca RIT –Gmina-Miasto Częstochowa	-	-	-	269 150,00	-
	-	-	-	-	
124.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2015	Instytucja Pośrednicząca RIT –Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	08.09.2014	Instytucja Pośrednicząca RIT –Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	-	-	-	269 200,00	-
	-	-	-	-	
125.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Województwo Śląskie – Wydział Rozwoju Regionalnego	10.09.2015	Województwo Śląskie – Wydział Rozwoju Regionalnego	-	-	-	17 953 000	-
	-	-	-	-	
126.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego	10.09.2015	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego	-	-	-	15 814 998	-
	-	-	-	-	
127.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Społecznego	10.09.2015	Województwo Śląskie – Wydział Europejskiego Funduszu Społecznego	-	-	-	14 081 950	-
	-	-	-	-	
128.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	10.09.2015	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	-	-	-	11 123 487	-
	-	-	-	-	
129.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	10.09.2015	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	-	-	-	7 003 295	-
	-	-	-	-	
130.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	10.09.2015	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	-	-	-	223 599	-
	-	-	-	-	
131.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Instytucja Pośrednicząca RIT –Gmina-Miasto Częstochowa	10.09.2015	Instytucja Pośrednicząca RIT –Gmina-Miasto Częstochowa	-	-	-	254 206	-
	-	-	-	-	
132.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2016	Instytucja Pośrednicząca RIT –Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	10.09.2015	Instytucja Pośrednicząca RIT –Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	-	-	-	246 160	-
	-	-	-	-	
133.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Województwo Śląskie	09.09.2016	Województwo Śląskie	-	-	-	49 275 000	-
	-	-	-	-	
134.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	09.09.2016	Instytucja Pośrednicząca - Śląskie Centrum Przedsiębiorczości  	-	-	-	11 577 000	-
	-	-	-	-	
135.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	09.09.2016	Instytucja Pośrednicząca - Wojewódzki Urząd Pracy w Katowicach 	-	-	-	8 048 000	-
	-	-	-	-	
136.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	09.09.2016	Instytucja Pośrednicząca RIT – Miasto Bielsko-Biała	-	-	-	238 000	-
	-	-	-	-	
137.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Instytucja Pośrednicząca RIT – Gmina-Miasto Częstochowa	09.09.2016	Instytucja Pośrednicząca RIT –Gmina-Miasto Częstochowa	-	-	-	243 100	-
	-	-	-	-	
138.		13.1	Plan Działań Pomocy Technicznej na rok 2017	Instytucja Pośrednicząca RIT – Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	09.09.2016	Instytucja Pośrednicząca RIT –Związek Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego z siedzibą w Rybniku	-	-	-	244 715	-
	-	-	-	-